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Svenska Kynologiska Akademin 
Protokoll nr 2-2023 
2023-05-30 
§ 16 – 28 
 
Protokoll fört vid Svenska Kynologiska Akademins sammankomst den 30 maj 2023 
 
Närvarande: Ulf Uddman, Renée Sporre-Willes, Karin Hedberg, Staffan Thorman, Karl-
Erik Johansson, Åke Hedhammar, Elisabeth Rhodin, Åsa Lindholm och Nils Erik 
Åhmansson 
 
Frånvarande: Thomas Uneholt och Kees de Jong 
 
Vid protokollet: Lotta Bengtsson 
På grund av sjukdom för mötessekreteraren har detta protokoll upprättats i efterskott baserat på 
ledamöternas egna noteringar. 
 
§ 16 Sammankomsten öppnas 

Då Thomas Uneholt hade förhinder att närvara utsågs Ulf Uddman till 
mötesordförande. Flera av ledamöterna deltog genom digital uppkoppling. På grund 
av tekniska problem kunde inte alla ledamöter delta under hela mötet. 

 Ulf Uddman hälsade speciellt välkommen Akademins nya ledamot Åsa Lindholm. 
 
§ 17 Val av justerare 
 Staffan Thorman valdes till justerare. 
 
§ 18 Godkännande av dagordningen 
 Efter några tillägg godkändes dagordningen. 
 
§ 19 Föregående protokoll nr 1 – 2023 
 Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
   

a. Protokollsutdrag  från CS 
Protokollsutdrag från CS 1/2023 § 13 där CS förlänger Renée Sporre-Willes 
mandat i Akademin till 2027 samt att Åsa Lindholm utses till ny ledamot i 
Svenska Kynologiska Akademin. 
 
b. Uppdragslista – genomgång, avhandlingar i biblioteket 
Redovisades en sammanställning av Staffan Thorman av exempel på 
områden där avhandlingar och vetenskapliga uppsatser skulle kunna sparas i 
biblioteket. 
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Efter diskussion beslutades att akademin inte kan på sig uppgiften att 
arkivera avhandlingar och uppsatser inom det vittomfattande område som 
kynologin omfattar. 

 
Ulf Uddman uppdrogs att komplettera SKKs bibliotek med de SKK interna 
dokument som regelverk, utredningar och rapporter som idag finns i stabens 
interna arkiv. 

 
c. Uppdragslistan justerades med att Åsa Lindholm övertar arbetet med att 

ta fram pluggannonser till Hundsport 
. 

§ 20 Ekonomisk rapport 
Ulf Uddman redovisade det ekonomiska läget och där årets kostnader väl följer 
budget. Vi kommer se kostnaderna för digitaliseringsprojektet mera tydligt i 
kommande ekonomiska rapporter. 

 
§ 21 Rapport från koordinatorn 

Informerade Lotta Bengtsson att hon nu känner att hon har börjat hinna ifatt med 
sina olika uppgifter. Arbetet med inskanning av gamla fotografier löper på bra och 
det finns idag mer än 20 000 fotografier inskannade i bildarkivet.  

 
§ 22 SKKs bibliotek 

Sedan förra mötet har det fortsatt att komma gåvor i form av böcker. Akademin 
tackar för gåvorna. 
 

 Karl-Erik Johannson och Terttu har fortsatt arbetet med att registrera och gå 
 igenom Akademins dubbletter av böcker som förvaras i SKKs arkiv. 
 
§ 23 SKKs museum 
 Minnesutställning  över Märta Ericson och Dan Ericson 
 Arbetsuppgifter fördelades över sommaren för att färdigställa text och bild gällande 
 Märta och Dan för kommande utställning på Triangeln.  Text måste vara klart till 30 
 augusti. Märta och Dans utställning visas 1 oktober till 28 februari 2024. En 
 minnesskrift gällande Märtas insatser inom svensk kynologi kommer även att 
 produceras. 
 Åke ansvarar för delen som avser Märta och Renee och Ulf gällande Dan. 
 
 Triangeln 
 Nytt förslag på kommande utställningar 1 april 2024 till 31 augusti: 
 Hundsport Special och Stangenberg teckningarna  1 oktober till 28 februari 2025. 
 Ny idé lades till, en utställning om Björn von Rosén  
 
 Åsa Lindholm uppdrogs att skriva en artikel om Frimärksutställningen till 
 Hundsport Special. 
 
§ 24 Temarummet 
 Staffan Thorman fick i uppdrag att höra med Svenska Schäferklubben som fyller 
 100 år 2024 om intresse finns för en utställning. Denna utställning skulle kunna 
 koppla på Polisen och Försvarsmaktens användande av schäferhundar. 
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 Om Schäferklubben inte visar något intresse fick Lotta Bengtsson i uppdrag att höra 
 om intresse finns hos Rhodesian Ridgeback klubben att göra en utställning. 
 Vykortutställningen flyttades fram till 1 oktober 2024 samt att till idélistan lades 
 ”Vinthundar i konsten” ,” Jag och mina hundar” samt Kvinnliga uppfödarprofiler i 
 Sverige”. Idén om samverkan med släktforskning ströks. 
 
Förslagen från Ulf Uddman lades till den tidigare tanken om en utställning rörande SKKs 
historia. 
 
§ 25 Övrigt 
 Förslaget till text i Wikipedia om Akademin godkändes med en smärre justering. 
 Vi avvaktar till mötet i augusti för att besluta hur Akademins närvaro ska vara på 
 Stockholm Hundmässa 2023. 
 
§ 26 Marknadsföring 
 Akademin fortsätter att annonsera löpande i Hundsport rörande olika teman. 
 
§ 27  Nästa möte 
 Nästa möte blir 31 augusti kl. 12.00 till 16.30. 
 
§ 28 Sammanträdet avslutades 
 Mötesordförande tackade alla närvarande och avslutade mötet. 
 
 
Vid protokollet    
 
 
 
Ulf Uddman    Staffan Thorman 
 


